
O nás

Dovolte mi, abych se Vám představil. Jmenuji se Jaroslav Dřevo. S mojí ženou Galinou jsme si
v roce 1974 koupili našeho prvního psa – německého ovčáka – a od té doby je „pejskařina“ náš
velký koníček.

    

Momentálně máme fenu výmarského ohaře Sáru a německou ovčandu Coru.

    

Už od roku 1975 jsem působil na cvičáku jako figurant, a později jako výcvikář. Získal jsem tím
spoustu zkušeností, kterých ve své práci se psy využívám.

    

Hlavně v posledních letech, kdy se věnuji výchově a výcviku psů různých plemen profesionálně.
Stále více se zajímám o etologii psů (semináře, odborné články).
Sám jsem sepsal příručku o problematice výcviku psů a o odstraňování jejich nežádoucího
chování.

    

V létě 2008 jsme si splnili náš dlouholetý sen a zprovoznili malý psí hotel.
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